附件

作品申报表
	主创人姓名
（中、英）
	
	国籍
	

	共同参赛人姓名
（中、英）
	
	国籍
	

	就读学校
	
	联系方式
（电话及邮箱）
	

	作品名称
	

	作品梗概
	（不少于100字）

	外国留学生的
证明文件
	（学生证等）

	百度网盘链接
	

	所在学校（学院）意见
	申报意见：

签字人：                 盖章：

	学校联系人
及职务
	
	联系方式
	




附件

作品版权承诺书

本单位/本人就授权给参选“向未来·共筑长江梦”首届湖北省外国留学生短视频大赛的作品（以下简称“授权作品”）的版权和内容承诺如下:
1.本单位/本人保证具有签署本承诺书并履行相应义务的权利和授权，确保参加此次活动不会与其他方权利相冲突。
2.本单位/本人保证对授权作品拥有完整独立著作权、版权、信息网络传播权及转授权等所有权益，持有相关证明文件或授权文件，并同意将作品在网络上进行免费展播。
3.本单位/本人保证所有授权作品的版权和内容不违反法律法规、不侵犯任何第三方的版权以及其他合法权利，对由于授权作品的内容或权利瑕疵引发的争议或权利纠纷承担全部法律责任。
4.本单位/本人保证所有授权作品的相关作品及作者信息真实有效。
5.本单位/本人保证所有授权作品没有在其他活动重复参选，否则视为主动放弃。
承诺单位/个人:                        （盖章/签字）
联系人及联系电话:                   年   月   日



Annex 1
Work Submission Form

	Primary Creator's Name
(in both Chinese and English)
	
	Nationality
	

	Co-Creator's Name
(in both Chinese and English)
	
	Nationality
	

	School
	
	Contact Information
(phone & email)
	

	Work Title
	

	Work Overview
	(no less than 100 words)

	Proof of International Student Status

	(Student ID, etc.)

	Baidu Netdisk Link
	

	Comments from University (School)
	Application Comments:

Signature:                    Seal:

	School Contact Person and Position

	
	Contact Information
	





Annex 2
Copyright Authorization Commitment

This organization/I hereby make the following commitments in regards to the copyright and content of the work authorized by the organization/I to be submitted to the "Build a Dream of Yangtze River Together for the Future" -- First Hubei Province International Student Short Video Competition (hereinafter referred to as the "Authorized Work"):
1. This organization/I guarantee the right and authorization to sign this Commitment and fulfill the corresponding obligations, ensuring that participation in this event will not conflict with the rights of other parties.
2. This organization/I guarantee complete and independent rights to the Authorized Work, including authorship, copyright, the right to disseminate information on the internet, and sub-licensing rights, possess relevant supporting or authorization documents, and agree to free publicity of the work on the internet.
3. This organization/I guarantee that the copyright and content of the Authorized Work comply with laws and regulations, without infringing on the copyrights or other legal rights of any third party, and will assume full legal liability for any disputes or rights conflicts arising from the defective content or title of the Authorized Work.
4. This organization/I guarantee that all information related to the Authorized Work and its author(s) is true and effective.
5. This organization/I guarantee that the Authorized Work has not been submitted to other competitions; otherwise, it will be considered a voluntary withdrawal.
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